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 غلامحسین کرباسچی، دبیرکل حزب کارگزاران سازندگی 
ایران نسبت به لغو عضویت سپنتا نیکنام از شورای شهر یزد 
واکنش نشان داد و در صفحه شخصی اینستاگرام خود نوشت: 
هر  بروجرد  در  که  شده  نقل  بروجردی  آیت الله  مرحوم  »از 
یهودی که از دنیا می رفت، ایشان مقید بود که از درب منزل 
تا گورستان همراه جنازه برود که مبادا کسی به تحریک برخی 
نادانان به جنازه یهودی توهینی بکند. رفتار امروز برخی بزرگان 

با هموطنان غیرمسلمان با این سیره می خواند؟«
 آیت الله امامی کاشانی، خطیب نماز جمعه این هفته تهران 
به ملت  آمریکا نسبت  نادان  ادبی رئیس جمهور  گفت: »بی 
ایران و سپاه از روی حسد، بغض و دشمنی است. یعنی جنگ 
آنها با ملت ایران نیست، بلکه با فکر، مغز، اندیشه، وفاداری و 

شجاعت انسان هاست.«
 صدیف بدری، نماینده مردم اردبیل در مجلس گفت: »اردکانیان 
فردی جامع، خبره و اهل فن برای حل چالش آب کشور به 
صورت علمی و اجرایی است.  وزیر پیشنهادی نیرو  دارای 
توانایی های فردی و مدیریتی قابل قبولی برای رفع چالش های 
آبی به وجود آمده بین شهرستان ها و استان های مختلف  است. 
اردکانیان توانایی رفع مشکلات و چالش های ناشی از بحران 
کم آبی کشور را داراست. شانس وزیر شدن اردکانیان  بالا 
است. عملکرد ایشان در معاونت وزارت نیرو و وجهه علمی 
ایشان در انجام مسئولیت های مشابه در این کسوت و اقبال 
نمایندگان مجلس به ایشان حکایت از رای خوب ایشان در 
روز )8مهرماه( رای اعتماد دارد به بیان روشن تر موضع اکثریت 
نمایندگان مجلس نسبت به ایشان مثبت است و شانس وزیر 
شدن ایشان را بالا می دانم.  فضای مجلس برای وزارت ایشان 
مجلس  از  بالایی  رای  زیاد  احتمال  به  و  بود  نخواهد  منفی 

کسب خواهد کرد.«
 بهرام پارسایی،عضو کمیسیون اصل ۹۰ گفت: »انتشار گزارش 
دیوان محاسبات از تخلفات نفتی دولت گذشته آن هم بعد از 
گذشته بیش از 4 سال از پایان آن دولت جای تعجب دارد. به 
نظر میرسد دیوان محاسبات باید زودتر این گزارش را ارائه می 
داد. همچنان که طبق قانون موظف است سال به سال هزینه کرد 
دستگاه ها را به مجلس گزارش دهد. به اعتقاد من ارائه دیر 
هنگام این گزارش تخلف است.  مهم تر از گزارش ارائه شده 
این است که مجلس می خواهد درباره این تخلفات چه کاری 
انجام دهد؟ صرف خواندن این گزارش که پیش از این رسانه ای 

شده گره گشا نیست و به نظر بیشتر 
جنبه تبلیغاتی دارد. موضوع مهمتر 
این است که مجلس و قوه قضائیه 
می خواهند چه کاری انجام دهند.«
کرد  نماینده   رسول خضری، 
تاکید  اسلامی  شورای  مجلس 
کرد که با توجه به تعلیق نتایج 

همه پرسی اقلیم کردستان از سوی مسئولان اقلیم اکنون نوبت 
دولت عراق است که گام های بعدی را بردارد تا شاهد اتحاد، 

وفاق و همبستگی بین دولت عراق و اقلیم باشیم.
 علی شمخانی، دبیر شورای عالی امنیت ملی در گفت وگو با 
المیادین گفت: »ملت عراق به این باور رسید که ایران به دنبال 
منافع شخصی خود در عراق نیست.  انسجام و همبستگی ایران 
و عراق محکم و غیر قابل جدا شدن است و سفر حیدرالعبادی، 
نخست وزیر عراق به تهران در همین راستا است. تیلرسون 
گمان می کند که عراق مانند برخی کشورهای عضو شورای 
اداره  استبداد  و  دیکتاتوری  از طریق  فارس  همکاری خلیج 
می شود اما عراق کشوری است که از دولت، پارلمان و مرجعیت 
برخوردار است و هیچ کس نمی تواند روابطش با ایران را به 
او دیکته کند.  محمد بن سلمان در حال طی کردن راه اشتباه 

است و بهتر است این را را ادامه ندهد.«
 عزت الله ضرغامی با انتشار تصویری از سپنتا نیکنام در مورد 
تعلیق عضویت او از شورای شهر یزد در اینستاگرام خود نوشت: 
»شورای محترم نگهبان به وظیفه شرعی و قانونی خود در مورد 
لغو عضویت آقای سپنتا نیکنام در شورای شهر یزد رای داده 
است. آن را محترم بشماریم و اجازه دهیم که آنان به دور از 
مصلحت اندیشی های سیاسی، وظیفه شان را به درستی انجام دهند. 
تعجب من از این است که دستگاه های تشخیص مصلحت که 
خوشبختانه در کشور کم هم نیستند! در تشخیص این مصلحت 

می کنند؟ ضرورت  تعلل  واضح 
احترام به افکارعمومی به ویژه مردم 
متعهد یزد )مسلمان و زرتشتی( که 
بر اساس نظامات قانونی و اعلامی 
قبلی به آقای سپنتا رای داده اند. 
عضویت  تائید  در  دلیل  بهترین 
آقای نیکنام در شورای شهر یزد 

است.  به اعتقاد من حفظ حرمت و جایگاه نظام جمهوری 
اسلامی ایران در داخل و در سطح جهانی بالاترین مصلحت 
نظام است. جامعه را به سمت دوقطبی های کاذب سوق ندهیم و 
برای بوق های تبلیغاتی جهانی سوژه و لقمه آماده فراهم نکنیم. 
ضمنا مسلمان ها در شوراهای شهری چه تخم دو زرده ای برای 

مردم کردند که حالا یک زرتشتی نمی تواند؟!«
 بهرام قاسمی، سخنگوی وزارت امور خارجه با ابراز تاسف 
از کشته و زخمی شدن ده ها نفر در حادثه انفجار در اندونزی با 
دولت، مردم و خانواده بازماندگان این واقعه ابراز همدردی کرد.
 دبیرکل جامعه اسلامی اصناف و بازار گفت: »وحدت بین 
آحاد ملت همانطور که در اول انقلاب بوده است را مدنظر 
داریم، نه اینکه وحدت بین جنا ح ها صورت گیرد و مخالف 
صددرصد وحدت بین جناح ها هستم باید وحدتی برای اعتلای 
نظام شکل گیرد و هیچ کسی برای خود سهمی قائل نباشد که 

جناحی بخواهد خود را برنده بداند.«

تهران  فرمانداری  اجتماعی  اداره  رئیس  مروستی،  فرزانه   
گفت: »باید کودکان کار را با باندهایی که در این حوزه فعالیت 
تفکیک کرد. برخی کودکان کار در زیر مجموعه  کنند،  می 
باندهایی فعالیت می کنند که از آنها برای درآمدزایی استفاده 
می کنند و در این حوزه برخی از آنها فعالیت های غیر قانونی 
نیز انجام می دهند. در مراکز نگهداری 1۰ خواهرزاده و برادر 
زاده نگهداری می شوند که به عنوان کودکان کار در خیابان ها 
مشغول به کار بودند و هر کدام روزی صد هزار تومان درآمد 
داشتند و به این شکل روزی یک میلیون تومان به فردی که 

آنها را ساماندهی می کرد، می رسید.«
 علی فلاحی، پژوهشگر مسائل آسیب های اجتماعی، یکی از 
دلایل اصلی گرایش افراد به مواد دخانی را استرس، اضطراب 
و افسردگی دانست و گفت: »یکی از شاه کلیدهای این مسئله 
تعریف نشاط و تفریح در جامعه است.چگونگی گذران اوقات 
اجتماعی،  شرایط  از  بازتابی  جامعه  هر  در  همیشه  فراغت 
اقتصادی و فرهنگی یک جامعه است. استفاده مطلوب از این 
اوقات می تواند تاثیر قابل توجهی در بهبود کیفیت زندگی 
اجتماعی و اقتصادی انسان ها داشته باشد و متاسفانه در این 

مسئله سیاست گذاری خوبی نداشته ایم.«
 میرلوحی، عضو شورای شهر تهران با تاکید بر لزوم روشن 
شدن رویکردها و سیاست های صداوسیما در قبال شورای اسلامی 
شهر تهران، گفت: »نیاز است که نحوه انعکاس و رساندن پیام 
شورا به جامعه در قالب یک نظام نامه ای مشخص، انجام شود.«
 داوود قاسمیان، رییس پلیس ترافیک شهری کشور درباره 
»با  اظهارکرد:  دودزا  و  آلاینده  خودروهای  با  پلیس  برخورد 
توجه به آغاز فصل سرما و شیوع پدیده وارونگی هوا که منجر 

به افزایش آلودگی هوا در سطح 
شهرها می شود طرح برخورد با 
خودروهای آلاینده، دودزا و فاقد 
معاینه فنی در سراسر کشور اجرایی 
می شود.  ماموران پلیس در این 
طرح با خودروهای آلاینده، دودزا 
و فاقد معاینه فنی برخورد کرده و 

تعدادی از آنها پلاک اعزام به تعمیرگاه دریافت کرده یا توقیف 
می شوند. اجرای این طرح سراسری و در سطح کشور استاما تمرکز 
ما ببشتر روی کلانشهرها و شهرهای دازای آلودگی هواست.«

 امیرمحمود حریرچی،  جامعه شناس و عضو هیات علمی دانشگاه 
علامه طباطبائی درباره علت زنانه شدن خودکشی گفت: »اقدام به 
خودکشی با خودکشی که منجر به مرگ می شود، متفاوت است. 
علت خودکشی افسردگی است و افسردگی از تنهایی می آید. زنان 
و دختران در جامعه ما تنهاترند، یعنی فرصت هایی که بتوانند با 
دیگران باشند و شاد زندگی کنند برایشان به رسمیت شناخته 
نمی شود.  متاسفانه خانواده ها حاضرند به پسران شان آزادی 
بدهند، اما همان آزادی را برای دختران شان قائل نیستند و جامعه 
نیز به همین  گونه است یعنی بسیاری از مسائل برای پسران 
قابل قبول است، اما برای دختران این طور نیست. حتی اگر 
مردی به زنش خیانت کند، جامعه با این موضوع کنار می آید 

و با این مسئله به شکل سنتی برخورد می کند.«
 سیدحسن موسوی چلک، رییس انجمن مددکاری اجتماعی 
ایران، یادگیری آسیب های اجتماعی در سنین پایین را بیشتر دانست 
و علت آن را تحت تاثیر قرار گرفتن جوانان و نوجوانان خواند 

و گفت: »در این دوران بیشتر از 
خودکشی های منجر به فوت، شاهد 
اقدام به خودکشی به دلایلی همچون 
توجه  جلب  اعتراض،  تهدید، 
اجتماعی  مهارت های  ضعف   و 
اجتماعی  های  هستیم.آسیب 
دامن گیر همه اقشار جامعه است. 

همه آنهایی که تا دیروز صحبت کردن درباره آسیب های اجتماعی 
را نوعی سیاه نمایی می دانستند، امروز از آسیب ها حرف می زنند؛ 
چرا که  آسیبهای اجتماعی آنقدر مشهود شده اند که حال یک بیمار 
مزمن را پیدا کرده اند. حوزه آسیب های اجتماعی حال خوبی ندارد. 
اتفاقات و حوادث اخیر، علائم و نشانه های این بیماری هستند 
که در قالب خودزنی، خودکشی، خشونت، شرب خمر، حوادث 

فضای مجازی و طلاق خود را نشان می دهند.«
 الهام فخاری، عضو شورای شهر تهران، ری و تجریش گفت: 
»غلب کودکان زباله گرد بیماری دارند، اما مسئله بیماری نسبت به 
سایر مشکلات این کودکان در اولویت نیست، چرا که از اغلب 
این کودکان سوءاستفاده های جنسی می شود. در رابطه با کودکی 
که درگیر پروژه های باندی، مافیایی و گروه های تکدی گری 
تفکیک  می کند،  زباله گردی  که  کودکی  طرفی  از  و  می شود 
صورت گیرد و نسبت به رفع مشکلات آنها اقدام کرد. این 
کودکان بدترین نوع زندگی را تجربه می کنند، آن هم با کمترین 
حق بهره برداری حقوق اجتماعی و شهری؛ بنابراین باید در 
جلسات مختلف و با بررسی های دقیق مشکل آنها را حل کرد.«

 مهدی حجت، معاون شهرسازی و معماری شهرداری تهران 
در واکنش به بحران فرونشست زمین در جنوب شهر تهران که 
به تازگی انتقادات فراوانی را به همراه داشته است، گفت: »گاه 
به علت وقوع یک یا دو اتفاق نگرانی عمومی ایجاد می شود، 
در حالی که از نظر من میزان فرونشست زمین در جنوب شهر 
به علت وجود فضای مجازی و  نیست.  این حدود  تهران در 

پخش سریع اخبار گاه خبری شایع 
اما این گونه نیست که  می شود، 
زمین های جنوب تهران در حال 
نشست باشد. با این حال به این 
خطر  اگر  و  کرده  توجه  مسائل 
اندکی هم وجود داشته باشد آن 

را برطرف خواهیم کرد.«

 با این که از اوایل مهرماه سال جاری فشار بازار اجاره مقداری 
کاهش پیدا کرده، خانه های رهن کامل برای مستاجران نایاب 
شده است. از سوی دیگر کارشناسان می گویند شرایط اقتصاد 
با  ندارد.  را  اجاره  به  نسبت  ودیعه  نرخ  تغییر  آمادگی  کلان 
کاهش سود بانکی به 1۵ درصد به تدریج فشار به مستاجران 
افزایش یافته است. با این که متوسط افزایش اجاره بها در شهر 
تهران طی شهریورماه سال جاری 8.۶ درصد اعلام شد، تابستان 
امسال اجاره بها در برخی مناطق تهران تا 4۰ درصد بالا رفت 
و گزارش های میدانی در بعضی مناطق رشد ۵۰ درصدی را نیز 
نشان می داد. تجربه نشان داده هر زمان سود سپرده های بانکی 
کاهش می یابد موجران برای پوشش دهی هزینه های خود اجاره 

بها را بالا می برند.
 علی یزدانی، معاون وزیر صنعت معدن و تجارت  با اشاره 
به برنامه های دولت برای کمک به رونق تولید در چارچوب 

مقاومتی،  اقتصاد  های  سیاست 
تومان  میلیارد  هزار   ۳۰ گفت:» 
بانک  داخلی  منابع  از  تسهیلات 
ها برای این منظور در نظر گرفته 
شده است.  این تسهیلات در سه 
راکد  واحدهای  به  کمک  بخش 
نیازمند  واحدهای  راکد،  ونیمه 

نوسازی و طرح های با پیشرفت فیزیکی بیش از ۶۰ درصد 
است.  قرار است از محل این تسهیلات ۵۰۰۰ واحد نوسازی 
شوند، ۶۰۰۰ طرح نیمه تمام به بهره برداری برسد و 1۰ هزار 
بنگاه تولیدی که راکد یا نیمه فعال هستند، حمایت شوند.  یکی 
از عوامل رکود بسیاری از واحدها کیفی نبودن محصولات است.  
این امر ناشی از فرسودگی و قدیمی بودن تجهیزات واحدها 
است. به همین دلیل امسال نوسازی واحدها در دستور کار قرار 
گرفت و تاکنون ۳11۵ واحد صنعتی و ۲1۲ واحد معدنی در 
این خصوص ثبت نام کرده اند. تعداد واحدهای ثبت نام شده 
در سامانه بهین یاب را نیز تاکنون ۳1 هزار و 8۲۵ مورد  است. 
از این تعداد 4۹۵1 مورد برای دریافت تسهیلات به بانک ها 

رفته است.«
 درحالی که خودروسازان محصولات خود را گران کرده اند، 
سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان در پاسخ به 
چرایی عدم نظارت بر این موضوع اعلام کرد که قیمت گذاری 
خودروهای زیر ۵۰ میلیون تومان به ما مربوط نمی شود و برعهده 
شورای رقابت است. این در حالی است که چند مدل از خودروهای 

گران شده قیمتی بالاتر از ۵۰ میلیون تومان دارند.
 محمدرضا بختیاری، مدیرعامل شرکت آب منطقه ای تهران از 
ذخیره ۷۵۰ میلیون مترمکعب آب پشت سدها خبر داد و گفت: 
»میزان آب ذخیره شده پشت سدها در سال گذشته ۷۳۰ میلیون 
مترمکعب بود که امسال با افزایش ۲۰ میلیون مترمکعبی به ۷۵۰ 

میلیون مترمکعب رسیده است.«
 وزیر جهادکشاورزی معتقد است که تسهیلات بخش کشاورزی 
به عنوان یکی از مهمترین بخش های تاثیرگذار بر اقتصاد ایران، 

باید تک رقمی باشد.
 مسعود پزشکیان، نایب رئیس مجلس با بیان اینکه برون رفت 
از مشکلات آبی نیازمند مشارکت جمعی است، گفت: »مدیریت 
آب اگر بر اساس مبانی علمی و مناسب شکل نگیرد مسلما تمام 
توسعه و تمدن کشور زیر سوال می رود چرا که بدون آب زندگی 
بی معناست.  گزینه پیشنهادی وزارت نیرو دارای تجربه کاری 
و سوابق فنی بسیار خوبی بوده که در طی سالیان اخیر نیز این 
روند مناسب را حفظ کرده است. بزرگترین چالش فعلی کشور 
مرتبط با معضلات بخش آب و نیرو است به طوری که امروزه 
موضوع آب به عنوان اولویت اصلی کشور مطرح است. تمامی 
بخش های کشور به سمت خشکسالی حرکت  می کند،مدیریت 
آب اگر بر اساس مبانی علمی و مناسب شکل نگیرد و برای آن 
راه حل درستی پیدا نکنیم مسلما تمام توسعه و تمدن کشور زیر 

سوال می رود چرا که بدون آب زندگی بی معناست.«
 رییس سابق اتحادیه مشاوران املاک با بیان اینکه استفاده از 
عنوان اتحادیه مشاوران املاک کشوری مصداق جعل است، 
گفت: »در حالی که اتحادیه مشاوران املاک کشوری در سال ۹۰ 
منحل شد متاسفانه عده ای هنوز از این عنوان استفاده می کنند.«

معاون  شناس،  حق  هادی   
و  بنادر  سازمان  اموردریایی 
تعداد  اینکه   بیان  با  دریانوردی 
ایرانی در  کل سوانح شناورهای 
شش ماهه اول سال جاری، ۲8 
سانحه بوده که نسبت به زمان مشابه 
آن در سال قبل، 1۷ درصد کاهش 

داشته است و تلفات انسانی شناورهای ایرانی در این مدت ۶ 
نفر بوده، گفت : »در بخش تلفات انسانی نیز به نسبت ۶ ماهه 
اول سال قبل، 4۰ درصد کاهش تلفات داشته ایم. تعداد کل 
سوانح شناورها )ایرانی و خارجی( در شش ماهه اول امسال 
، ۲8سانحه بوده که در مقایسه با زمان مشابه در سال قبل، 1۷ 
درصد کاهش داشته است. انجام کنترل و بازرسی منظم از کشتی 
ها در بنادر، الزام به انجام اصولی بار چینی در شناورها از جمله 
اقدامات پیشگیرانه ای است که بر کاهش حوادث دریایی در 

ایران موثر بوده است.«
 وزیر انرژی روسیه اعلام کرد اگر توافق کاهش تولید میان 
تولیدکنندگان اوپک و غیراوپک تمدید نشود، این کشور تولید 
نفتش را به میزان ۳.۵ تا 4 میلیون تن در سال ۲۰18 افزایش 
در  که  می کنیم  پیش بینی  »ما  نواک گفت:  لکساندر  می دهد. 
سال ۲۰18 رشد نسبتا اندکی نسبت به سال ۲۰1۷ خواهیم 
داشت اما تا حد زیادی به تصمیماتی بستگی دارد که درباره 
تمدید یا عدم تمدید کاهش تولید با کشورهای عضو اوپک 

گرفته می شود.«

و  شاعر  لنگرودی،  شمس   
درگذشت  پی  در  پژوهشگر 
علی اشرف درویشیان، نویسنده 
در  عامه  ادبیات  پژوهشگر  و 
یادداشتی با عنوان »علی اشرف 
بشریت«  کودکی  در  درویشیان: 
نوشته است: »زندگی به خودی 

خود معنایی ندارد، بعضی چیزهاست که به زندگی معنا می بخشد، 
و بعضی اتفاقات است که بی معنا بودن زندگی را آشکار می کند. 
و مرگ، آن نیروی دوگانه است. در روزگار جوانی ما علی اشرف 
درویشیان یکی از عوامل شور زندگی و نوشته هایش جریانی 
انرژی بخش برای پر کردن خلاهای زندگی بی نشاط تهی از 
معنا بود. اما وقتی مرگ مثل گونی ناچیزی خوار، به زمین مان 
می زند، عملا همه چیز از جمله خود زندگی را بی ارزش و 
بی اعتبار می کند. چطور ممکن است کسی که تمام وجودش 
نابودش  و  بگیرد  به هیچش  زندگی  است،  زندگی  به  عشق 
کند. زندگی درویشیان سراسر در مبارزه صادقانه برای تحقق 
رویاهایی گذشت که دیگرانی ریاکارانه در آن رویاها زندگی 
می کردند و می کنند. درویشیان در کودکی بشریت می زیست؛ 
با چشم اندازهای زیبا به آینده بشریت؛ همان که نوکیسگان 
فرهنگی و اقتصادی در دل به سادگی اش تسخر می زنند. و 
واقعیت این است که این زندگی پر از رجالگی جای زندگی 
درویشیان ها نیست؛ او رنج می برد، و پس پشت طنزش جریانی 
از درد جاری بود. درویشیان به پاس دست یافتن به رویاهایش 
) آینده ای کم دغدغه برای تهیدستان( زندگی اش همواره در 
زندان و در به دری گذشت و یگانه همدم غمخوارش همسر 
نازنینش بود. و برای من غم انگیز تر از این خاطره ای نبود که 
پس از سال ها شبی در مهمانی بزرگی او را آراسته و شیک به 
همراه همسر و فرزندانش دیدم، خوشحالی من پایانی نداشت، 
و چند روز پس از آن بود که شنیدم درویشیان دچار بیماری 
لاعلاجی شده. و شادی من پایان یافت. او که می خواست برای 
زندگی مان معنایی بیاورد زندگی خود او بی معنا شد. سال های 
سال پیکری از او مانده بود و همسر باوفایش که همواره کنارش 
بود. و ما که هر یک به کار و گرفتاری خود مشعول، تا امروز 

که می شنویم او را از دست داده ایم.«
یاقوتی، داستان نویس درباره اهمیت و ضرورت   منصور 
و  ادبیات جدی  مقدمه  »ژانرنویسی  کرد:  اظهار  ژانرنویسی 
نوشتن  برای  نمی توانیم  ما  است.  آن  به  رسیدن  برای  پلی 
تابلو محدودیت و  ورود  یا  قانون  و  قاعده  ژانری  در هر 
بر  جهان   سطح  در  برجسته   نویسندگان  بگذاریم.  ممنوع 
روی ژانرها کار کرده اند و این نوع ادبیات خوانندگان خاص 

خود را دارد.«

 وینفرد شفر، سرمربی استقلال 
بعد از دربی گفت: »خیلی وقت ها 
مهم نیست در بازی خوب هستید 
یا نه. اگر ببرید همه خوشحال 
هستند. پرسپولیس در نیمه دوم 
فقط زیر توپ می زد. خوشحال 
از  خوشحال  نیستم،  نتیجه  از 

عملکردمان هستیم. ما اشتباهاتی داشتیم. گاهی اوقات زیاد 
دریبل می کنیم و ارسال هایمان خوب نیست. همه به خاطر 
سطح بازی یک مقدار عصبی بودند. این یکی از بزرگترین 
داربی های آسیا است. فقط یک پنالتی امروز نتیجه را مشخص 
کرد. چه می توانیم بکنیم؟ ما امروز یک قدم بلند برداشتیم. 
پرسپولیس بهترین تیم فعلی ایران است و در لیگ قهرمانان 
آسیا بوده و جلوی الهلال بازی کرده است. آنها یک تیم لیگ 
یکی نیستند ولی فرصت خاص گلزنی نداشتند. پس می دانیم 
که چگونه باید باشیم. قطعا با بازیکنان صحبت خواهیم کرد. 
من به جوان ها اعتقاد دارم. من نگاهم به جوانان و باتجربه ها 
هست. به سهرابیان، قائدی و محسن کریمی نگاه می کنیم. 
آنها آینده دارند. باید ببینیم در آینده چه می شود. شاید برخی 

از آنها به ترکیب اضافه شوند.«
 برانکو ایوانکوویچ، سرمربی پرسپولیس در پاسخ به این 
سوال که نظرش راجع به اینکه شفر گفته تیم او خوش شانس 
با  که  گفتم  هم  اول صحبت هایم  »من  گفت:  است،  بوده 
فرصت های  بودیم.  حریف  از  بهتر  چون  بردیم  استحقاق 
کامل و نیمه کامل را زیاد ایجاد کردیم. حالا بخواهیم به 
سرعت به بازی برگردیم، شاید اول بازی آنها یک فرصت 
داشتند. انصاری هم یک فرصت خوب داشت که آفساید 
بود. باقی صحنه ها ارسال بود و ارسال که واکنش خوبی برابر 
آنها داشتیم. نمی خواهم درباره فرصت های خوبمان بگویم. 
فرصت هایی که رسن و امیری داشتند. شانس شجاع ها را 
دنبال می کند. اگر شجاع باشید و برای برد به زمین بروید، 

شانس هم با شما خواهد بود.« 
سرمربی پرسپولیس درباره اخراج چشمی و اینکه داوری را 
چطور دید، گفت: »نمی خواهم راجع به داوری صحبت کنم. 
مقررات روشن است به خصوص در زمان پنالتی. این تخصص 
من نیست ولی تا جایی که می دانم اگر بازیکن حریف از 

پشت خطا می کند، یعنی کارت 
قرمز. حالا مهم نیست. هل دادن 
داور و مسائلی از این دست از 
سوی بازیکن استقلال پیش آمد. 
خوشحالم از واکنش بازیکنانم 
که صبور بودند و تحمل کردند. 

آنها سزاوار برد بودند.«
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